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Jeg tillader mig hermed at gøre opmærksom på en åbenbar urimelighed i de nyligt 
fremlagte forslag vedrørende beskatning af aktier i investeringselskaber. (L 202 ) 

Mit selskab har de sidste 10 år som en langsigtet investering løbende opkøbt aktier i 
Formuepleje Penta. 

Jeg forstår, at de aktier mit selskab har ejet mere end 3 år ( de fleste ) ikke vil blive 
omfattet af de nyligt fremsatte ændringsforslag. 

Med de dramatiske kursfald, der var op til 31.12.08 er disse aktiers værdi faldet til 
mindre end det, de blev erhvervet til. Jeg forstår nu, at disse kurstab ikke kan 
modregnes i evt. fremtidige kursgevinster. Dette vil betyde, at selskabet bliver 
beskattet af gevinster, som det ikke har haft. 

Dette er i klar modstrid med udmeldinger fra skatteminister Kristian Jensen. 

Med venlig hilsen 
Jens. 
Virile 
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